
Zápis č. 2/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 9. 3. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       17:35  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

 Ing. Václav Beroušek, Ing. Jitka Carbolová, JUDr. Jindřiška Kubíková, Kateřina Burešová, Pavel Švejnoha 

Omluveni: Karla J. Čechová, Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D. 

Neomluveni:   
Hosté:  

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise a po krátkém úvodu se Komise rozhodla provést venkovní zasedání v lokalitě 

vyústění OK 2 a u stanovišť tříděného odpadu.  

 

 

1. Kanalizace OK 1 – OK 3 

 

        Pan Váša a Ing. Beroušek se seznamují s Hydraulickým posouzením, které zpracoval   

        Hydroprojekt, a u výtoku OK 2 informovali členy komise o problému, který v této lokalitě trvá.  

 

2. Běchovický potok 

Ing. Březina sdělil, že se jedná o navýšení finančních prostředků na údržbu spojenou s převzetím vodních toků, 

a Povodí Vltavy je připraveno vše následně předat. 

 

3. Alej na hlavní  

Ing. Březina informoval o vydání Rozhodnutí o povolení kácení na sedm lip na hlavní. Zatím není pravomocné. 

 

4. Plán těžby LČR                                                                                                                                

Ing. Březina sdělil, že zástupce Lesů ČR nemůže zapůjčit podklady LHP a těžební mapu, ale je ochoten na nějaké  

zasedání KŽP přijít a objasnit dotazy členů k této problematice. 

 

5. Stanoviště tříděných odpadů 

Mezi členy proběhla diskuse ohledně úklidu kolem stanovišť tříděného odpadu, o možnostech doplnění dalších 

kontejnerů (především na papír) a informovanosti spoluobčanů o využívání sběrného dvora v Běchovicích. 

 

6. Ostatní 

Paní Burešová informovala o potřebě kontroly ovocného stromořadí, kde jsou některé stromky pravděpodobně 

suché a rovněž vyvrácené. Zajistí OŽPD. Ing. Březina informoval o projektu na Revitalizaci chovného rybníka u 

ulice Dubinská, o možnosti získání dotace z OOPK.  

 

 

Zapsal(a):  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 10. 3. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 10. 3. 2015 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal(a): Březina 

Zápis ověřen dne: 10. 3. 2015 RNDr. J. Jenšovskou 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 8. 4. od 16 hod. v malé zasedačce. 


